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in de roos 
        Jaargang 08 

                          Oktober 2022 
Wij zijn benieuwd naar uw mening en nodigen  

ook u graag uit om een bijdrage te leveren  

op johanne.pvda@ziggo.nl.  

 

Inhoud 
Volgt u ons op……en actuele informatie. 

door secretariaat PvdA bestuur 

Zwabberen of doorpakken? 

door Jan P. Stomps                                                    

Zijn u en ik ‘we’ ?                                           

door Johanne Hendriks 

Wat nog te doen dit jaar? 

door Simon van Geldorp 

Wie het weet mag het zeggen! 

door Jaap Sterk 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Zie verder in deze nieuwsbrief 

Geef uw mening en /of commentaar 

aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

_________________________________ 

Volgt u ons op  

Pvda afd. Bergen | Facebook 

Partij van de Arbeid (@PvdA) / Twitter 

Partij van de Arbeid (PvdA) - YouTube 

Partij van de Arbeid | Flickr 

 

Voor de meest actuele informatie over de  

PvdA afdeling Bergen open onze website! 

        Onze standpunten en ons team   

             Het laatste nieuws 

             www.bergen.pvda.nl  

 

De fractie ziet uit naar leden die willen 

meedenken aan het gedachtegoed van de 

sociaal democratie. Komt u eens langs? 

Eerst mailen of bellen voor meer informatie? 

johanne.pvda@ziggo.nl - 0651980614. 

   

 

 

Zwabberen of doorpakken? 

door Jan P. Stomps 

Er is al enige tijd een nieuwe gemeenteraad                     

en eindelijk ook een nieuw college. Dat laatste  

vroeg wat extra tijd omdat de ambitie zich 

ontwikkelde, na de verkiezingen, het nieuwe 

gemeentebestuur in Bergen een experimenteel 

karakter te geven. Er moest een college komen 

zonder coalitievorming en zonder oppositie; de 

volledige raad zou als draagvlak functioneren 

voor burgemeester en wethouders. Daarvoor 

werd een Raadsbreed akkoord op hoofdlijnen 

opgesteld, dat als basis zou dienen voor de 

samenwerking. Zo werd het afgesproken en is 

het inmiddels ook ingevuld. 

Voor het aantrekken van de wethouders werd 

een onafhankelijke commissie ingesteld vanuit 

de raad, die uit de sollicitanten de beste 

kandidaten zou kiezen. Elke partij uit de 

gemeenteraad leverde een afgevaardigde, 

waarbij de breed samengestelde commissie tot 

een unaniem standpunt zou moeten komen.                   

Dit lukte! Er werd niet uit de school geklapt en 

het eindresultaat mag toch verrassend heten. 

Ondanks meerdere sollicitaties vanuit de raad 

zelf, kwam de commissie tot een keuze van drie 

wethouders van buiten de raad en zelfs met 

twee van buiten de gemeente. Er lijkt serieus 

gezocht te zijn naar de beste kandidaten en               

de onafhankelijke status van de commissie 

verdient een pluim. De teleurstelling bij een 

aantal wethouders-kandidaten uit de raad zal 

groot zijn; hoe de fracties in de raad daar de 

komende tijd mee omgaan zal moeten blijken. 

Veel nieuwigheden dus! Burgemeester Lars 

Voskuil is ook nieuw en heeft als burgemeester 

geen ervaring. De gemeenteraad is voor een 

flink deel vernieuwd en twee van de drie 

wethouders hebben deze functie nooit bekleed, 

alleen Yvonne Roos-Bakker uit Hoogkarspel 

(VVD) was wethouder in Drechterland. Ernest 

Briët (PvdA) was directeur-bestuurder bij 

Landschap Noord-Holland en Marco Wiesehahn- 
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Vrijman (VVD) komt uit de werkgevers-

organisatie VNO-NCW. Voordeel bij dit alles                     

is dat de raadzaal in de Beeck ook splinternieuw  

is. Door al deze nieuwe invullingen is misschien 

de gedachte gerechtvaardigd dat het bestuurs- 

experiment in Bergen een goede kans van                

slagen heeft. Maar hoe optimistisch is dat? 

Het nieuwe college zal een werkprogramma                   

gaan opstellen met het Raadsbrede akkoord                   

als uitgangspunt. De start van samenwerking   

met de raad zal hierbij een eerste test zijn.                    

Maar het wordt interessant wanneer zich 

nieuwe actualiteiten aandienen die oude,                     

reeds ingenomen standpunten doen verbleken. 

De snelheid waarmee informatie en feiten 

tegenwoordig beschikbaar komen ligt hoger                 

dan ooit. Terug komen op eerder genomen 

besluiten, het heroverwegen of herzien van 

standpunten, is niet populair in de politiek.                

Hoe gaat het nieuwe college daar mee om,                   

dat “zonder last of ruggespraak” en niet 

partijgebonden tot besluitvorming komt,                      

dat echter wel voldoende draagvlak in de                    

raad zal zoeken. “Het college zal de hele                  

raad moeten meenemen”, klinkt het stoer,                 

maar hoe realistisch is dat? Van standpunt 

veranderen is ook stoer in de politiek; een 

enkele durfal wordt hoog geprezen, maar                      

vaak in eigen kring afgeschoten.    

Tegenstellingen en fractievorming ligt op                       

de loer. Intussen geldt voor het college, 

collegiaal bestuur, ook als het afwijkt van                       

de gebaande wegen. 

Met inspraak en medezeggenschap hoog in                    

het vaandel en snel veranderende 

maatschappelijke verhoudingen, staat de        

actuele politiek onder druk en zal het                    

Bergense experiment op stressbestendig-              

heid worden getest. 

 

Wordt het een zwabberbestuur dat plast                      

in het water en morsig werk doet, of                      

ontwikkelt het de kracht om zaken ter    

discussie te stellen en door te pakken?                                                                                             

 

 

Zijn u en ik ‘we’ ?                                           

door Johanne Hendriks                                                   

Vindt u net als ik dat het woord ‘we’ te pas en te 

onpas wordt gebruikt en dat de betekenis ervan 

steeds verder wordt uitgehold?  

We zouden dit moeten doen, we moeten dat 

veranderen, waar gaan we heen met deze 

wereld, we moeten verduurzamen en we moeten 

aan het verbeteren van het klimaat werken!   

Waar in de jaren vijftig, zestig Nederland zich 

collectief inzette voor de wederopbouw van het 

land en waarbij de kerk het cement was om de 

bouwstenen van een gemeenschap bij elkaar te 

houden, zo is in de jaren daarna de 

individualisering het land binnen geslopen.                     

Het hedonisme, de leer die stelt dat genot het 

hoogste goed is, is tussen de oren van de 

Nederlanders gekropen. Deze houding, samen 

met het neo-liberalistisch gedachtegoed heeft 

er voor gezorgd dat de laatste decennia het 

individueel recht werd geclaimd ten koste van 

een gezamenlijke plicht. Neoliberalisme is 

immers een vorm, waarbij  de overheid de rol 

heeft van schepper en handhaver van markten 

en concurrentie met de nadruk op het 

maximaliseren van individuele vrijheid.                         

Een mooi uitgangspunt, maar in onze hectische 

samenleving met haar continue veranderingen, 

verleidingen en versnellingen staat de kwaliteit 

van ons bestaan voortdurend op het spel. Hoe 

kan er binnen dat systemisch denken toch een 

zo goed mogelijk en gezamenlijk leven worden 

geleid? Naar mijn mening alleen wanneer we 

weer met elkaar leren collectief te denken en 

het begrip ‘we’ inhoud geven. Dit begrip kan 

echter alleen inhoud krijgen wanneer we met 

elkaar verbonden zijn en we ten dienste willen 

staan van elkaar. Het gaat niet om het IK maar 

wel dat IK en ZIJ WIJ worden. Dat zorgt 

ervoor dat we bewuster kunnen delen en blij 

worden als we voor de ander meerwaarde 

hebben. Dat kan door de goede discussie met 

elkaar te voeren en ons hierover naar onszelf  

en naar elkaar te kunnen verantwoorden.  
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Nu meer concreet, minder abstract en 

dichterbij, n.l. de politiek in de gemeente 

Bergen. Binnen de plaatselijke politiek is door  

de raad een gedurfde stap genomen. Gedurfd  

en gewaagd omdat het ten eerste indruist  

tegen het huidig hierboven genoemd tijdbeeld, 

maar ook omdat het veel van de individuele 

raadsleden zal vragen. Het gaat immers niet 

meer om het  ‘IK’ (de partij) maar om het WIJ, 

het collectief denken (alle partijen). 

Gezamenlijk hebben de raadsleden, 

volksvertegenwoordigers vanuit de  

verschillende partijen een doel voor ogen.                   

De raad en het college werken in het belang            

van de inwoners in de vorm van een Raadsbreed 

akkoord uitmondend in een Raadsbreed 

programma. Het college stelt zich daarbij 

dienstbaar op naar de raad en is uitvoerend 

bestuur. Een uitgelezen kans om met elkaar 

collectief te werken en het begrip ‘we’ inhoud  

te geven in het belang van de inwoners van           

onze gemeente.  

De voorwaarden zijn wel dat de raadsleden                

de goede discussie voeren met elkaar en zich 

naar hun eigen partij en naar elkaar kunnen 

verantwoorden. Dat vergt een bepaalde  

houding, n.l. dat er niet meer over anderen 

wordt gesproken, maar altijd met. Dat leden 

niet naar een gezamenlijke bijeenkomst gaan 

wanneer zich tussen hen problemen voordoen, 

maar vooraf elkaar spreekt met als doel eerst 

het probleem samen op te lossen. 

Dan zal de inhoud van de vele onderwerpen 

vloeiender en met meer begrip naar de 

verschillende (partij-) standpunten kunnen 

worden bediscussieerd en afgehandeld. Het is 

daarbij belangrijk dat de achterban (fractie                

en bestuur van elke partij) zich conformeert  

aan het Raadsbreed akkoord, waarbij niet het 

belang voor één partij, maar het algemeen 

belang voor de inwoners voorop staat.                  

Een taak voor ieder raadslid om steeds                  

fractie en bestuur te overtuigen van dit doel.  

 

 

Een Raadsbreed programma met openbare 

bijeenkomsten waarin met politiek en inwoners 

aan de hand van gelijkluidende informatie een 

goed en inhoudelijk beeld kan worden gevormd. 

Dan bestaat er een samenwerking die uniek is te 

noemen in Nederland. Zo krijgt het begrip ‘we’ in 

onze Gemeente Bergen weer een constructieve 

en positieve lading. De PvdA gaat er voor! 

   

Wat nog te doen dit jaar? 

door Simon van Geldorp 

Als u dit leest loopt 2022 al flink naar het  

einde toe, hebt u wellicht al deelgenomen aan   

de Bergense Kunst10daagse en hebt u van uw 

energieleverancier al gehoord dat u nog veel 

meer voor uw energie moet gaan betalen.             

Hebt u al in de krant kunnen lezen dat veel van 

de huidige ellende in Nederland het gevolg is         

van tien jaar gebrekkige investeringen, dat vijf 

jaar MeToo niet heeft geleid tot meer 

emancipatie, dat als gevolg van de wereldhandel 

het graan uit Oekraïne niet zozeer in Afrika als 

wel bij de rijkere landen terecht komt en dat de 

PvdA geen warme partij is?.  

Waar moeten we in de rest van dit jaar dan nog 

naar uitkijken?  

Op de eerste plaats: wat denkt u van de val van 

het huidig kabinet? Iedereen is immers 

uitgekeken op de premier die geen goede mobiel, 

geheugen, inzicht, visie, en uitzicht heeft.                 

Zijn ‘ik heb daar geen actieve herinnering aan’   

is in Nederland al besmettelijk geworden en 

ingeburgerd bij doodschoppende Gooise 

jongeren. Het zou mooi zijn als D66 nu eens 

eindelijk besefte dat ze hem al veel eerder 

hadden moeten wegsturen, juist toen Lodewijk 

Asscher met zijn wegstappen wel zijn 

verantwoordelijkheid nam. 

Op de tweede plaats naar het aanpakken van               

de grote graaiers, die zich massaal verrijken         

aan de grote schaarste. Op onze kosten en  
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onder gejuich van de leveranciers wordt de 

energie straks gesubsidieerd. Er is nog niks                      

in gang gezet om de exorbitante winsten te 

gaan afromen. Wat bij hen aan belasting geïnd 

zou kunnen worden verdwijnt naar belasting-

paradijzen of erger nog op slinkse wijze in ons  

belastingparadijs. Laat de Belastingdienst               

maar schuiven! 

Op de derde plaats naar het eindelijk eens                

goed aanpakken in ons land van de maffia rond 

Poetin. Waarom moet dit bij ons zo lang duren? 

Zakelijke en persoonlijke banden? Wij zijn  

sinds het einde van de eerste wereldoorlog               

met de asielverlening aan Kaiser Wilhelm                  

altijd al vriendelijk geweest voor 

oorlogsmisdadigers, ook die van onszelf. 

Op de vierde plaats kunnen we ook naar                

onszelf kijken wat er zoal bij onszelf te 

verbeteren valt. Natuurlijk stellen we de 

thermostaat een graadje lager, gaan we                 

minder onder de douche en trekken een                  

extra trui aan, maar dat is in ons eigen 

financieel belang. Natuurlijk eten we minder 

vlees om de natuur te beschermen. Zijn we                    

het met Johan Remkes eens dat we de boeren 

niet voor alles de schuld moeten geven en 

schakelen we over  op elektrische auto’s.                  

Maar we kunnen veel  meer. De mooie dagen                 

van vrijgevigheid komen eraan: Sint Maarten,                   

op 11 november, die zijn halve mantel aan een 

bedelaar gaf, Sint Nicolaas, 6 december, die 

alleen maar mooie dingen geeft en Jezus van 

Nazareth, 25 december, die kwam om ons te 

verlossen.  Dus wat let u om ook eens gul te 

wezen. Er is vast wel een buurman of – vrouw   

die in deze barre tijden verlangend uitkijkt  

naar wat meer licht of warmte. Er is vast wel 

een goed doel om aan te schenken. 

Voor de mannen onder ons: op 19 november                   

is het Internationale Mannendag. Ook een                  

leuke gelegenheid om hier en daar iets goed                  

te doen. Vrouwen kunnen daar ook aan meedoen 

door  iets leuks voor een of meerdere mannen  

te verzinnen. Ik persoonlijk zal mijn vrouw                      

 

 

eraan helpen herinneren dat er ook voor mij                

een dag is. 

Voor de rest is het afwachten, maar ik zou                   

blij zijn als dit jaar met iets heel simpels                   

kon worden afgesloten: vrede op aarde. 

 

Wie het weet mag het zeggen! 

door Jaap Sterk 

Zaterdag 12 november van 09.30 - 16.00  uur 

Algemene Ledenvergadering.                                 

Tijdens de ALV staan de verkiezings-

programma’s en de kandidatenlijsten voor 

Provinciale Staten en Waterschappen op de 

agenda ter besluitvorming. 

Lezer:                                                        

Daar waar u voor staat mag worden 

geschreven en gezegd! Wie het weet mag                    

het zeggen! Iedereen wordt serieus genomen 

en het helpt de wereld steeds beetje voor 

beetje te verbeteren!  

Zie daarom onderstaand de mailcorrespondentie 

tussen de Provincie (Simon Deurloo) en Jaap 

Sterk na het ontvangen van genoemd 

conceptverkiezingsprogramma.  

Aan de opstellers van het verkiezingsprogramma         

Bij het lezen van dit programma zie ik staan: 

Klimaat verandering leidt tot zeespiegelstijging, 

en daaropvolgend  ‘Wij vinden aandacht voor 

planten, bloemen en dieren belangrijk maar 

veiligheid gaat altijd voor’  

Mag ik zo vrij zijn dat bloemen niet zonder 

planten ontstaan en onze veiligheid alleen 

gewaarborgd kan worden door samen te leven 

met de hele natuur die wij nu redelijk over hoop 

halen. Door de menselijke opwarming van de 

aarde stijgt de zeespiegel en zullen we binnen 

een paar eeuwen naar hoger gelegen delen 

verhuizen! Hopelijk worden wij daar met open 

armen ontvangen!  

Jaap Sterk 

_________________________________    
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Beste Jaap,                                                                      

Hartelijk dank voor je opmerking bij ons 

verkiezingsprogramma van 13 oktober!                            

Wij zijn het eens met je kritiek.                             

Omdat het programma al uit is naar de leden, 

kunnen wijzigingen alleen per amendement.                    

Wij stellen het volgende amendement voor.     

De zin “We vinden aandacht voor bloemen,                         

planten en dieren belangrijk, maar veiligheid 

gaat altijd voor.” op pagina 2 onder de kop “  

Klimaatverandering leidt tot zeespiegelstijging” 

vervangen door de volgende zin: 

Aandacht voor de bescherming van plant en dier 

op de dijken is van zeer groot belang maar de 

bescherming tegen overstromingen gaat 

uiteindelijk voor.  

Motivatie: Deze zin is duidelijker. De                    

afweging is niet tussen veiligheid en het lot                     

van planten, bloemen en dieren maar tussen                     

de natuur op de dijk en overstromingsgevaar.                                           

De gevolgen voor de natuur van een 

(ongecontroleerde) overstroming zijn veel 

groter dan van een programma voor 

dijkverbetering. 

Wij nemen dit graag op als jouw amendement 

met het préadvies ‘overnemen’. 

Simon Deurloo                                                                  

PvdA Amstel, Gooi en Vecht 

  

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker bestuur 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden                              

en themabijeenkomsten. Dank daarvoor! 

 

 

 

Onze bankrekening 

NL17 Rabo 0315979674 

t/n van afdeling Bergen NH PvdA 

 

Geef uw mening en /of commentaar                      

door aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 

Bent u geen lid van de PvdA en  

leest u deze nieuwsbrief toch? U kunt zich 

aanmelden bij johanne-pvda@ziggo.nl 

 

 
      


